

中國文化節 —— 嘉年華 Chinese Festival – Carnival 3/3/2011



嘉賓主持中國文化節嘉年華開幕式，並在台上合影留念。
左起：新亞書院項目統籌員張君恒先生、香港中文大學學生事務處來港生組主任盧嘉兒女士、崇基學院院務主任郭譚潔瑩女士、香港中文大學內地本科生聯合會主席胡章苑先生、崇基學院院長梁元生教授、香港中文大學副校長鄭振耀教授、聯合書院院長馮國培教授、香港中文大學內地本科生聯合會資深顧問兼和聲書院榮譽顧問吳寧女士、聯合書院院務主任李雷寶玲女士、香港中文大學內地本科生聯合會資深顧問兼地理與資源管理學系林璋教授。

The guests conducted the opening ceremony of Chinese Festival-carnival and posed a group photo.

From left: Mr Kelvin Q H Cheung (Project Co-ordinator of New Asia College), Ms Wendy K Y Lou (Student Affairs Officer of Incoming Students Section, Office of Student Affairs, CUHK), Mrs Angeline Kwok (College Secretary, Chung Chi College), Mr Hu Zhang-yuan (President of Mainland Undergraduate Association of CUHK), Professor Leung Yuan-sang (College Head, Chung Chi College), Professor Jack C Y Cheng (Pro-Vice-Chancellor, CUHK), Professor Fung Kwok-pui (College Head, United College), Ms Julia L Woo (Honorary Advisor of Lee Woo Sing College and Senior Advisor of Mainland Undergraduate Association of CUHK), Mrs Christina Li (College Secretary, United College), Professor Lin Hui (Department of Geography and Resource Management and Senior Advisor of Mainland Undergraduate Association of CUHK).

美育發展計劃：《藝術中與西》講座 Programme for Aesthetic Development: Art East and West 10/3, 17/3, 24/3 & 7/4/2011



書院導師兼中大藝術系兼任講師張惠儀博士解答參加者的提問。

Dr Cheung Wai-ye, College Tutor and Part-time Lecturer of the Department of Fine Arts, addressed enquiries from participants.

聯合書院藝術顧問利漢楨教授介紹 60+ 展覽作品。

Professor Lee Hon-ching, art advisor of United College, introduced the exhibits of 60+.



同學們參觀湖南與湖北省的攤位。

Students visited the stall about Hunan province and Hubei province.

2010 至 2011 年書院畢業班分系團體照 College Departmental Group Photo Taking Session for the 2010-2011 Graduating Classes 1/4/2011 & 8/4/2011



恒生樓再次奪得馮國培院長盃 Hang Seng Hall Won Overall Champion of Fung Kwok Pui Cup 18/3/2011



院長馮國培教授（前排左七）頒發馮國培院長盃予恒生樓舍監黃安東先生（前排最右）及恒生樓宿生。

Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, seventh from left), presented the Fung Kwok Pui Cup to Mr Wong On-tung, Warden of Hang Seng Hall (front row, far right) and residents of Hang Seng Hall.

各系會及宿生會於書院為本屆畢業同學舉行歡送會。

Departmental societies and hall associations held a farewell gathering on the UC campus.



為鼓勵應屆畢業同學加入校友會的大家庭，聯合書院校友會在本院湯若望宿舍設置攤位招募會員。

To encourage graduate students to join UC Alumni Association, the Association set up booth for member recruitment at the Adam Schall Residence.